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§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Mikael Nilsson hälsar FGI-styrelsen och övriga välkomna till årets första möte 
och förklarar detta öppnat. Per-Ola Nilsson för dagens protokoll.  
_ 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Föredragningslistan fastställdes.  
_ 
 
§ 3 Justering och val av justerare 
Föregående protokoll (2024-11-14) justerades och läggs därefter på FGI:s hemsida. Dagens 
protokoll justeras av Elin Hedin.  
_ 
 
§   4 Parasportförbundet 
Mikael informerade om att han och Elin Sjöman är snart klara med framtagandet av 
utbildningsmaterial (36 sidor) till pärken. Mikael informerade om att paragruppen tränar 
inhugg. 
_ 
 
§   5 Ekonomi och Budget 
Olof informerade om det ekonomiska läget. Ekonomin är ännu inte klar för 2024, lite arbete 
återstår. Det som är anmärkningsvärt är att det blir ett överskott och mycket av detta hänger 
på den höjda anmälningsavgiften. Budget för 2025 presenterades och det verkar som att även 
här kan det bli ett litet plus. Detta budgetförslag är med kanslitjänst på 90% istället för 
nuvarande 80%, och än återstår när i tid kanslist går upp i tid. 
_ 
 
§ 6 FGIs årsmöte 2025 
Planen är att förlägga detta i Roma torsdagen den 13 mars klockan 19:00 och det är Vänge IF 
som ska vara den föredragande föreningen. Plats är Romabrunnen.  
 
Temat för årsmötet är SM-status på Stångaspelen. 
_ 
 
§ 7 Inför Stångaspelen 2025 
  

a)  Ekonomi och Avtal – FGI/SIF/FS 
Avtalen mellan FGI, Stangmalmen och Stånga IF löper på och ändras inte. Avtalet 
med fiberanslutningen ska ses över, dock.  
 

b)  Sponsring 
Ligger för närvarande på drygt 68 000:- i dag. En av huvudsponsorerna har hoppat av, 
vilket kommer bli kännbart ekonomiskt. Styrelsen uppmanas att lämna in förslag på 
företag som möjligen kan sponsra.  
 

c)  Bilaga Gotlands Gratistidning 
Årets bilaga kommer åter igen att göras med Gotlands Gratistidning till en kostnad av 
c:a 55 000 kronor. Här uppmanas styrelsen också att inkomma med material, annonser 
och artiklar, i synnerhet vad för information som måste ut innan spelen drar i gång.  
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d)  Marknadsföring 
Affischer ska tryckas, men detta kommer ske senare under våren. Mer material till tex 
Facebook önskas och detta kan skickas till kansliet. Det ska också undersökas vad 
kostnaden/effekten är att annonsera på sociala plattformar.  

 
e)  Entréer & anmälningsavgifter 

Anmälningsavgiften är sedan förra årets beslut 200 kronor per person (från tidigare 
150), och detta gäller seniorer. Barn- och ungdomar ligger kvar på 75 kronor. 
Anmälningsavgiften för bakpärk är 1400 kronor per lag. För frampärken är avgiften 
1050 kronor (här ingår ingen pärkboll). För varpans del är lagavgiften: K3 – 600 
kronor, K2 – 400 kronor.  
 
Entréavgiften är som tidigare 100 kr per dag, och helgbiljetten 180 kr.  
 

f) Priser 
Kerstin har hört av sig till Göran Stenström (Wisby Tenn), som kommer återigen att 
gjuta Mästarklassens priser i tenn. I fråga om glaspriser har det beställts nya dekaler 
till priserna som blev över förra året.  
 
Det bestämdes att de nya medaljerna ska användas till pärken och varpan, och de äldre 
ovala medaljerna ska användas på arenan. Detta för att göra slut på de lager av 
medaljer som finns på kansliet. 
 
Magnus har hittat pokal som kan användas till en klass som idag står utan. Det är 
bland annat vandringspris i femkamp, damklassen. Även priset till bästa frampärkkarl 
damer kommer tas fram senare. Det beslutades att dessa pokaler framöver ska vara 
priser i dessa klasser.  
 

g)  Inbjudan 
Inbjudan ska skickas ut som vanligt i slutet av april ihop med alla 
anmälningsblanketter. Styrelsen ska gå igenom denna för faktakoll innan de skickas 
per mejl. Dessa kommer även att finnas på den nya hemsidan för nedladdning.  
 
Det beslutades att ändra anmälningsdatum för pärken till den 25 maj, för att få mer tid 
till att lägga spelschemat.  
 

h) Arena 
Patrik har redan börjat dra i folk till arenans olika positioner.   
Det pratades om att Timmy Lundegård åter igen ska vara konferencier.  
 

i) Pärk 
Carina och Magnus har koll på alla delar i pärksektionen. 
Elin Hedin kommer tillsammans med Elna Larsson snart i gång med en ny bollkurs. 
Kursstart blir 1 april.  
 

j) Varpa 
Inom varpan fattas det i dag tävlingsansvarig person. Det ska pratas med Gotlands 
Varpaförbund om folk till varpasektionen. Det ska även stämmas av med Maria och 
Kristina Mattsson, som idag har hand om ungdomstävlingarna.  
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k) Stangmalmen 

Magnus informerade om att allt verkar vara bra på Stangmalmen. Mikael ville att det 
ska ses över med domarboden, då bland annat dörren är trög.  

 
l)  Mat & Festarrangemang 

Inget att rapportera för tillfället, då ingen representant var på plats.  
 
FGI ser gärna att det är festlighet även på fredagen, som det var förra året. 
 

m)  Ljud 
Vi jobbar efter samma koncept angående ljudutrustning med Roger Wickman, och 
Mikael tar kontakt med honom. Mikael ska även ta kontakt med Timmy Lundegård 
(konferencier).  
 

n) Försäkringar 
Samma som förra året, Mikael tar kontakt med försäkringsbolaget. 

 
o)  Tillståndsansökan 

Mikael kommer att ansöka om tävlingstillstånd hos berörda parter.  
 

p) Organisation/ansvarsområden 
Ett första utskick till kommittéerna (Varpa- Pärk och Arenakommittéerna) ska göras 
en veckan efter årsmötet.  

_ 
 
§ 8 Valberedningen 

Valberedningen är nästan klara med sitt arbete, den plats som idag inte är tillsatt är en 
person som kan ha hand om varpasektionen. Namn för detta ska meddelas till 
valberedningen.  

 _ 
 
§ 9 Övriga frågor 

 
a) SM-tävlingar (pärk, femkamp, stångstörtning) 

Ansökan om SM-status för tävlingar. Det beslutades att ha detta som tema för 
årsmötet och se vad som kommer fram i åsikter. Inga andra beslut togs i frågan. 

 
b) Skolsatsning 

Mikael pratade om de satsningar som nu sker i detta projekt.  
 
c) Studier 

Det som ska göras är att lägga upp lärgrupper i alla de utbildningar som FGI gör 
(spela pärk, domarkurser etc). Planering är gjord och det ska framöver komma 
ut produktblad om varje kurs från RF/SISU Gotland.  

 
d) LOK- och lärgrupp 

Mikael informerade att vi alla bör lägga in alla de tillfällen vi har för att öka 
antalet LOK-tillfällen och lärgruppsträffar. Då FGI tillhör Svenska 
Varpaförbundet är detta arbete av vikt för att försöka hålla kvar förbundet som 
fullstort.  



Föreningen Gutnisk Idrott   
Styrelsesammanträde 
 
 

 6 

 
e) Hansedagarna 

Hansedagarna vill ha gutnisk idrott på deras aktiviteter, och Mikael och Per-Ola 
kommer träffa ansvariga i veckan som kommer (onsdag 5/2).  
 

§ 10 Kommande möten 
Nästa möte är inför årsmöte 13/3 kl. 18:00 och plats är Romabrunnen. Motioner sammanställs 
och bereds under detta möte.  
_ 
 
§    11 Avslutning 
Mikael avslutar mötet och tackar för visat engagemang och konstruktivt möte och ser med 
glädje fram emot denna säsong.  
___ 
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